
 
 

KLASA: 602-03/18-02/301 

URBROJ: 2104-35-01-18-01 

                                                                          ZAPISNIK 

Sa druge sjednice Školskog odbora održane u četvrtak 28.09.2018 u zbornici škole s početkom u 

15:30 sati 

Ravnateljica pozdravlja sve prisutne na sjednici Školskog odbora. 

Dnevni red sjednice: 

1. Izvješće o nastavku radova na rekonstrukciji školske zgrade 

2. Izvješće o stanju nakon upisa 

3. Godišnji plan I program rada škole 

4. Kurikul za šk.god.2018/2019 

5. Ususret 110 obljetnici škole 

6. Razno 

Ad1.  Radovi na rekonstrukciji zgrade nisu nastavljeni jer Investitor nije osigurao sredstva za 

tekuću godinu. Ipak odobrena su sredstva za okolišno uređenje i izradu dokumentacije za 

ishođenje građevinske dozvole za trafostanicu i uređenje parkinga sa gornje, sjeverne, strane 

školske zgrade. 

Ad2. Što se upisa tiče, ove godine je u prvi razred upisano 9 klesarskih tehničara i 2 klesara. 

Ukupno škulu sada pohađa 63 učenika, s tim da je 3 učenika prešlo u Obrazovanje odraslih. 

Iako je upis loš ravnateljica je navela da je upisna godina 2016/17 bila lošija jer su tada upisana 

3 klesara i samo 5 klesarskih tehničara. To ni u kom slučaju nije opravdanje, ali upućuje na 

trendove. Budući je ravnateljica prije stupanja na sadašnju dužnost bila zadužena za statističku 

obradu podataka iznijela je podatke iz kojih je vidljivo da je svaka druga godina loša što se upisa 

tiče, a istovremeno se događa kontinuirani pad upisanih učenika, posebno zadnjih 15 godina. 

Ad3. Školski odbor glasovao je za usvajanje plana I programa rada škole te je plan jednoglasno 

usvojen. 

Ad4. Kurikul 2018/2019 jegnoglasno je usvojen nakon što ga je ravnateljica izložila i pojasnila 

pojedine stavke. 



 
Ad5. Iduće godine slavimo 110 obljwtnicu škole te se započelo s pripremnim radovima za 

izdavanje publikacije o školi u zadnjih 10 godina, svojevrsni nastavak monografije izdane za 100-

godišnjicu škole te na organizaciji Simpozija kamenarstva. 

Ad6. Planirani izlet kolektiva odgođen je radi dolaska kolega iz Učeničkog doma u Zagrebu te se 

planira kraći izlet krajem godine. 

Ravnateljica pozdravlja prisutne. 

Sjednica je gotova u 16:30 sati 

 

Zapisničarka:                                                                                              Ravnateljica:  

Mirta Jelavić Bebić mr.sc. Tamara Plastić, prof. 

_____________________ _______________________ 

 


